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Květen 
  

 

 
 

1. května 
Město Havířov ve spolupráci s Městským kulturním 

střediskem u příležitosti svátku práce pořádalo jako 

každoročně na náměstí Republiky Májové slavnosti. Ty 

měly sice bohatý program, ale počasí jim nepřálo, celé 

dopoledne i několik hodin po obědě se museli diváci 

schovávat pod deštníky a moc jich na náměstí nepřišlo. Až 

později odpoledne se mraky protrhly a lidé si začali slavnost 

užívat. Rómské kapele Točkolotoč se dokonce podařilo 

některé návštěvníky roztančit a diváci se skvěle bavili 

v závěru programu při produkci Petr Kocman Bandu. 

Zpěvák Petr Kocman, který je považován za nástupce 

legendárního Michala Tučného do svého vystoupení zařadil 

také skladby Beatles nebo ZZ Top. 

 

 
Folklórní soubor Błędowianie na náměstí Republiky. 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kronika města Havířova 

str.č. 2/14 

 
Na Kotulově dřevěnce si lidé prohlédli práci s kolovrátkem. 
 

1. května 
Kotulova dřevěnka tradičně otevřela novou sezonu Dnem 

lidových řemesel. K vidění byla práce řezbáře, šikovné ruce 

žen vyšívajících krajky a zdobící perníky nebo šikovnost 

mužů, kteří vázali provazy. Návštěvníci se mohli přesvědčit 

o tom, že vyrobit si svůj domácí sýr není tak obtížné. I přes 

nepříznivé deštivé počasí a sváteční den proudily k roubené 

lidové chalupě z roku 1781 skupinky zvědavců, převážně 

rodin s dětmi. 

 

 
Návštěvníci přihlíželi domácí výrobě sýra. 
 

● Městská knihovna a nakladatelství Altar vyhlásilo 

regionální literární klání o nejlepší fantasy nebo sci-fi 

povídku. Soutěž obeslalo celkem sedmnáct autorů, soutěžilo 

se ve dvou věkových kategoriích, a to do patnácti let 

a ostatní bez dalšího omezení. Napsané práce musely být 

nikde nezveřejněný originál. Nejlepší povídku Jantarový 

jednorožec napsala Simona Malovaná z horního gymnázia. 
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2. května 
Výstavní síň Viléma Wünscheho patřila malíři Romanu 

Hudziecovi a výběru obrazů a kreseb z jeho bohaté tvůrčí 

činnosti. Návštěvníci zhlédli pestrou směs třiceti převážně 

velkoplošných výtvarných prací, ve kterých měla 

dominantní postavení příroda vyobrazená z originálního 

autorova pohledu. Vrcholem výstavy však byla kompozice 

osmi obrazů malovaných na černém sametu, který tvoří 

celek o velikosti 2 x 4 metry. Byla to skládaná lesní krajina, 

kde se v průsvitech mezi stromy při bližším pohledu 

objevuje ukrytý kouzelný svět podivuhodných postaviček, 

tváří, siluet zvířat, monster i lidí. Obrazy Romana Hudziece 

jsou jistě velmi osobité, originální a nadčasové. 

 

3. května 
Havířovské Občanské sdružení ZIP ( Zábava, Informace, 

Poradenství a pomoc) hostilo prezidenta světové organizace 

IN Network Mela Newtha. 

Mezinárodní síť IN Network stojí za rozsáhlými aktivitami 

a projekty praktické křesťanské pomoci v rozvojových 

zemích a nově budovaných demokraciích. Většina 

prostředků podpory přichází z křesťanského prostředí. 

IN Network mapuje akutní potřeby v zemích třetího 

a postkomunistického světa. Navazuje spolupráci s místními 

pracovníky, pro které hledá partnery v rozvinutějších, 

bohatších zemích. 

 V Havířově je strategickým partnerem IN Network 

Občanské sdružení ZIP a podpora směřuje především do 

krajského projektu terénní prevence na školách a ve volném 

čase mládeže. Konkrétně jde o interaktivní semináře na 

školách na témata Šikana, Rasismus a tolerance a Zásady 

bezpečného chování, dále o rozvojové a preventivní projekty 

jako Nízkoprahové zařízení pro děti a mládež "Klub 

3NYTY". Během své návštěvy se Mel Newth zúčastnil 

klubové práce v tomto klubu, kde měl krátkou přednášku 

a diskusi o práci IN Network ve světě. Součástí návštěvy 

bylo také jednání o možnostech rozvoje a podpory 

preventivních aktivit v Havířově a MS kraji s předsedou 

Občanského sdružení ZIP Ing. Davidem Římanem, 

nositelem světového ocenění Youth Action Net Award.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

● V České republice 

podporuje organizace 

IN Network projekt "Zdravá 
mládež", v němž se jedná o 

preventivní programy na 

školách. Klíčovými oblast-
mi těchto preventivních 

programů jsou oblasti 

sexuálního chování a násilí, 

realizované většinou prost-
řednictvím přednášek na 

středních a základních 

školách. 
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Na fotografii zleva David Říman, primátorka města, Mel Newth 
a ředitel IN Network ČR Petr Horáček. 
 

4. května 
Kresba, malba, grafika a paličkovaná krajka autorek Věry 

a Barbory Kollegových ozdobila Galerii Maryčka. 

Dvaadvacet paličkovaných prací a třicet obrazů je z tvorby 

Věry Kollegové. Jsou to především olejomalby, pastely 

i akvarely s tématem krajiny, přírody a zátiší. Její 

dvanáctiletá vnučka Barbora Kollegová, studentka 

1. ročníku gymnázia, vystavila deset obrazů, na kterých 

převažují zvířata a zátiší. V technice se střídá olej, 

perokresba, tempera a linoryt. Je již pátým rokem žákyní 

výtvarného oboru na ZUŠ Bohuslava Martinů u paní 

učitelky Marie Oczkové. Vernisáž obohatil svým 

vystoupením vynikající mladý houslista Petr Grabovský. 

 

5. května 
Primátorka Milada Halíková spolu se svým náměstkem 

Eduardem Heczkem, členové Svazu bojovníků za svobodu, 

Svazu obce legionářské, Čes. strany socialistické, 

Konfederace politických vězňů a pamětníci 2. světové války 

položili květiny a věnce k památníkům obětí na několika 

místech Havířova a uctili tím jejich památku. Jako první se 

delegace zastavila u Pamětní desky vojáků a letců padlých 

na všech frontách 2. světové války z oblasti Těšínska 

u kostela sv. Anny. Poté se vydali k památníku vlastenců 

přecházejících v roce 1939 do Polska, který je u budovy 

nádraží ČD, Pomníku obětí 2. světové války umučených 

v koncentračním táboře za nacistické okupace a vzpomínky 

obětem 1. světové války na hřbitově na Šumbarku, 

Památníku obětem 1. světové války v Prostřední Suché, 

Pomníku s hroby válečných zajatců v Prostřední Suché, 

Pomníku obětem hitlerovského fašismu – umučených 
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rudoarmějců v Prostřední Suché a svou pouť zakončili 

u Památníku Životické tragédie. 

 

 
Vzpomínka u památníku vlastenců přecházejících v roce 1939 do 
Polska. Květiny klade s primátorkou města její náměstek Eduard 
Heczko. 

 

 
Další zastávka u pomníku v Prostřední Suché. 
 

 

18. května 
Vítězný pohár v závodech čepování piva Radegast Cup 

Junior 2006 zůstal po několikaleté pauze v Havířově. 

V jubilejním pátém ročníku se o to postaral student Vyšší 

odborné školy Libor Pata, který si připsal již třetí vítězství. 

Na první dvě dosáhl ještě v barvách českotěšínské hotelové 

školy. Druhý skončil Tomáš Roch ze Zlína a třetí  Libor 

Bobrek z havířovské Hotelové a Obchodní a podnikatelské 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. května 
Každý z nás mohl přispět na 

boj proti rakovině, protože 

se již po desáté uskutečnil 
Květinový den. Žlutý květ 

měsíčku lékařského se stal 

neodmyslitelným symbolem 

boje proti nádorovým 
onemocněním. S pořádající 

Ligou proti rakovině 

spolupracovala v Havířově 
tradičně HOPA z Tajovs-

kého ulice. Letošní kampaň 

se zaměřila na prevenci 

zhoubných nádorů prsu 
a děložního čípku. 
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akademie. Po písemných testech se soutěžící vrhli na 

čepování. Porota hodnotila nejen přesnost a správnost 

čepování, ale také kvalitu obsluhy. Zároveň proběhla soutěž 

dvoučlenných družstev, do které se započítávaly výsledky 

dvou nejlepších studentů jednotlivých škol. První místo 

patřilo havířovské Vyšší odborné škole díky Vojtěchu Patovi 

a Aleši Svobodovi, kteří získali 534 bodů. O pouhé dva body 

zůstali druzí Libor Bobrek a Barbora Vodičková (HOPA). 

 

 
Náměstek primátorky Svatopluk Novák si s ředitelem školy Janem 
Tesarčíkem vyzkoušeli, jak načepovat skvělé pivo. 
 

18. května 
Tradiční střelecké soutěže strážníků a policistů O pohár 

primátorky se zúčastnili domácí a jejich kolegové z okolních 

měst, ale také strážníci z polského města Jastrzebie - Zdroj, 

z chorvatského Omiše a poprvé i strážníci z rumunské 

Bukurešti. Soutěž měla tři disciplíny. V prvé museli střelci 

zasáhnout terč vzdálený 50 metrů v limitu jedné minuty, 

přičemž museli jednou přebíjet zásobníky. Ve druhé 

disciplíně prokazovali rychlost a přesnost zásahu na tři 

otočné terče a ve třetí se museli dokázat soustředit na střelbu 

po padesátimetrovém běhu. Vítězství a Pohár primátorky 

získali naši strážníci. Strážníci Václav Antošík a Jaromír 

Třetina byli nakonec nejlepší, a to jako tým i jako 

jednotlivci. Protože je to už potřetí za sebou, putovní pohár 

jim zůstává v držení a paní primátorka musí pro další ročník 

zajistit nový. V jednotlivcích se na třetím místě umístil 

policista z obvodního oddělení Havířov – Šumbark Roman 

Rašman. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

● ● ● 
Budova na Stružníku, 

bývalé kulturní centrum, 
chátrá před očima a nejspíš 

ji čeká zánik. Vlastník, 

důlní společnost OKD, 
nemá o budovu zájem. 

Devastaci urychlily nájezdy 

lidí – sběračů, kteří budovu 

rozebírají zvenku i zevnitř. 
Pozemky, kde budova stojí, 

přilehlé prostory i příjez-

dovou cestu vlastní Sokol 
Horní Bludovice, se kterým 

se zástupci OKD snaží 

dohodnout. Do konce roku 
by budova měla být 

zdemolována. 
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Na fotografii výherci poháru s primátorkou a ředitelem městské 
policie Bohuslavem Murasem. 
 

 
 

26. května 
Tento den zahájilo provoz nové multifunkční internetové 

centrum v prostorách Vzdělávací akademie Havířov na 

Tajovského ulici. Centrum bude sloužit nejen studentům 

místní školy, ale hlavně široké veřejnosti. Multifunkční 

internetové centrum bylo vybudováno Sdružením na 

podporu rozvoje škol v rámci projektu předloženého do 

programu, který spolufinancuje Evropská unie, magistrát 

města, Vyšší odborná škola Havířov a Hotelová škola 

a Obchodní akademie Havířov. Celkové náklady se 

vyšplhaly na 2 miliony korun. Centrum je vybaveno 

20 počítači napojenými na internet, dataprojektorem, 

audiovizuální technikou a satelitním přijímačem. Veřejnosti 

bude přístupné od 14 hodin za poplatek 15 Kč za hodinu. 
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26.-27. května 
Na dvoudenní Bambiriádě, která opět proběhla v areálu 

Městské sportovní haly, se představila celá řada 

společenských, kulturních a sportovních kroužků, které se 

celoročně věnují mimoškolní výchově mládeže. Ty pro 

návštěvníky připravily pestrý kulturní program a celou řadu 

soutěží a her. Už osmým rokem je Bambiriáda jedinečnou 

možností pro všechny tyto organizace, aby představily 

dětem a jejich rodičům svůj program. Počasí letos akci moc 

nepřálo, občas sprchlo, ale program a účast dětí to ani 

v nejmenším neohrozilo. 

 

 
Malé tanečnice z TK Horizonty bavily diváky v krytém stanu. 
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Děti si mohly u jednotlivých stanovišť vyzkoušet svou zručnost 
i důvtip. 
 

 
 

27. května 
Odpoledne u Městské sportovní haly navázala svým pestrým 

programem stále populárnější soutěžní akce, tentokrát pod 

názvem Generalli láme rekordy. Všichni se těšili na výkony 

kaskadérů, úspěšné byly soutěže o nejlepší zmrzlinový 

pohár, souboje v páce a mnohé další o ceny za více než 

30 tisíc korun. Velkým lákadlem na akci byla účast aktérů 

televizní soutěže VyVolení. Ti se postarali nejen o malou 

autogramiádu, ale také o zábavu na ploše, protože si s dětmi 

zasoutěžili a zahráli fotbálek proti týmu pořadatelů z Viking 

agency. Pobavení způsobil parašutista, který místo seskoku 

na travnaté ploše přistál někde o několik set metrů dál mezi 

obytnými domy. 
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27. května 
Letní koupaliště otevřelo své brány a představilo své 

novinky. Tou hlavní je nový dětský bazén s atrakcemi, jako 

jsou skluzavky, vodní ježek nebo fontána. Jeho výstavba 

stála osm milionů korun. V nejbližší době se plánuje ohřev 

vody za pomoci speciálních tepelných čerpadel. Bohužel 

prvnímu dni nepřálo počasí, byla zima, pršelo a do vody se 

nikomu nechtělo. 

 

 
 

28. května 
Havířov navštívil první československý a zatím jediný 

kosmonaut Vladimír Remek. Besedy v kině Centrum bylo 

přítomno asi 120 lidí a největší zájem byl o pocity a dojmy 

z letu, vzpomínky, porovnání tehdejších letů s dnešními. 

Některé dotazy padaly také na dnešní roli bývalého 

kosmonauta, na jeho činnost europoslance. V závěru setkání 

byl velký zájem o autogramiádu. 

 

29.-31. května 
Bezpečnostní složky města za obrovského zájmu dětí opět 

představily svoji činnost. V areálech městské policie 

a požární zbrojnice na Karvinské ulici uspořádali třídenní 

Den otevřených dveří havířovská Městská policie ve 

spolupráci s Policií ČR, Hasičský záchranný sbor a Rychlá 

lékařská záchranná služba. Děti si prohlédly techniku, 

dozvěděly se jaké je povinné vybavení jízdního kola, jak se 

chovat na silnici, zhlédly ukázku výcviku služebních psů, 

vyzkoušely si policejní oděvy a přilby. Hasiči jim 

demonstrovali vystřihávání plechů aut pneumatickými 

nůžkami, předvedli svá zásahová auta. Velké oblibě se těšila 

stříkací hadice a kladka, díky které se děti navzájem 

vytahovaly do výše. Posádka sanitky ukázala, co vše je 

nutné pro záchranu lidského života, než se pacient dostane 

do nemocnice. Původně akce trvala jen jeden den, ale díky 

velkému zájmu dětí se rozrostla na tři dny a i to už je málo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kronika města Havířova 

str.č. 11/14 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kronika města Havířova 

str.č. 12/14 

31. května 
Na jedné straně regionu dálnice D47, na druhé rychlostní 

komunikace R 48 spojující Frýdek–Místek s Českým 

Těšínem. Obě tepny by pak měla spojovat rychlostní 

komunikace R 67 od Bohumína po Třanovice, která existuje 

zatím jen na mapách. Obce Karvinska si však již začínají 

uvědomovat, že jde o životně důležitou komunikaci, která 

ulehčí dopravnímu zatížení. I proto se z popudu náměstka 

primátorky města Eduarda Heczka uskutečnilo jednání všech 

zainteresovaných stran, jak dál v přípravě výstavby této 

rychlostní komunikace. Pozváni byli starostové a jejich 

zástupci nejen z okresu Karviná, ale také z obcí, kterých se 

tato stavba může nějakým způsobem dotknout, dále pak 

zástupci kraje a Ředitelství silnic a dálnic. Jde o vytvoření 

společné iniciativy a jasného deklarování zájmu na rychlé 

výstavbě této komunikace. Z pohledu Havířova je to zcela 

logické, protože městem jde hlavní dopravní tepna na Český 

Těšín a městu to tak velmi komplikuje dopravní situaci. Pro, 

aby se tato komunikace realizovala co nejrychleji, bylo např. 

Těrlicko, které je nyní již poměrně značně zasaženo 

dopravou od Karviné i Havířova. Starosta Bohumína Petr 

Vícha uvedl, že při stavbě okružní křižovatky v Bohumíně je 

již pamatováno i na výjezd na tuto plánovanou komunikaci. 

A tak asi největší problém v nynějším trasování silnice byl 

shledán v obci Rychvald. Tady by totiž měla komunikace 

procházet přírodní rezervací. Zřejmě se budou muset hledat 

jiné možnosti, protože takové schválení by bylo značně 

komplikované. Obce musí jednoznačně deklarovat zájem na 

této stavbě s tím, že sdruží na tento projekt peníze. Kraj pak 

vyjde vstříc a druhou polovinu obcím přispěje. Je možné 

sáhnout i na evropské peníze, ale vše musí být dotaženo do 

konce.  

Výsledkem jednání  je fakt, že celý záměr projedná Svaz 

měst a obcí Karvinska. Z diskuse vyplynulo, že zatím 

nejméně komplikovaný úsek je od Třanovic po Horní 

Suchou. Je jednoznačné, že se celá stavba nebude stavět 

najednou a tak by se z tohoto směru mohlo začít a postupně 

dořešit sporná místa. V září budou přizváni k jednání i nově 

zvolení poslanci za region, aby i oni byli na této stavbě 

zainteresovaní a pomohli ji prosadit v ústředních řídících 

orgánech, zařadit do rozpočtu pro příští roky apod. Nutnost 

výstavby si totiž všichni uvědomují. Na špatné dopravní 

napojení si stěžuje nejen Karviná kvůli průmyslové zóně 

Nové pole. I ostatní obce jsou přesvědčeny, že dálnice D 47 

bude znamenat nárůst dopravy a propojení tahů je nutné, 

výhledově i s vazbami na Polsko a Slovensko. 
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● Skvělého úspěchu dosáhli v soutěži pohybových skladeb 

žáci havířovské ZŠ Karolíny Světlé. Z celorepublikového 

finále poháru Asociace školních sportovních klubů České 

republiky přivezli dvě stříbrné medaile. Svěřenci učitelek 

Aleny Přehnilové a Šárky Kolkové uspěli se skladbami Haló 

děťátko a Včelka Mája, které vynikaly originalitou, hravostí, 

vysokou estetickou i sportovní úrovní. Další naši zástupci ze 

ZŠ Generála Svobody skončili sedmí. 

 

6. května 
V Městské sportovní hale se uskutečnilo moravské 

semifinále soutěže Děti fitness aneb sportem proti drogám. 

Tato soutěž vznikla v roce 1999 jako celostátní, nepostupová 

soutěž pro všechny děti, které rády cvičí nebo tančí. Mnoho 

dětí se po celý rok věnuje tomuto druhu pohybových aktivit 

v různých zájmových kroužcích, tanečních skupinách 

a sportovních oddílech, avšak málo dětí se věnuje 

vrcholovému sportu nebo profesionálnímu tanci. Hlavní 

myšlenkou soutěže je proto vytvoření možnosti zasoutěžit si 

a vyhrávat pro všechny děti bez rozdílu výkonnosti. Soutěž 

má dvě oddělené části: soutěž jednotlivců a hromadných 

choreografií. Soutěž jednotlivců s několika předkoly se 

konala na podzim loňského roku. Nyní se soutěžilo 

v hromadných choreografiích. Také tato část soutěže je 

vytvořena tak, aby mohly uspět všechny děti, proto se 

hodnotí nejenom provedení cviků, synchronizace apod., ale 

také (a především) nápad, vtip, kostýmy, líčení, výraz, 

elán…. V uplynulých letech soutěž získávala stále více na 

popularitě a v dnešní době se již rozrostla na 3 semifinálová 

kola a 1 finálové kolo. V loňském roce se soutěže Děti 

fitness aneb sportem proti drogám zúčastnilo přes 2 000 dětí 

z celé České republiky.  

Do Havířova přijelo celkem 420 dětí ve věku od 7 do 18 let 

a soutěžilo se v sedmi kategoriích. V kategorii 14-17 let tým 

Next Aerobic Stylers Havířov zvítězil stejně jako celek 

Crazy Extreme Group Havířov v kategorii Originální 

dynamic. Do finále si zajistily postup ještě týmy SKMG při 

ZŠ Gen. Svobody a Maniak aerobic Ivany Kožmínové. 

 

● Juniorští vzpěrači Baníku Havířov na domácí půdě 

suverénně vyhráli druhé kolo ligy a vedou i celkové pořadí. 

Baník nastoupil do bojů ve složení Michal Mička, Patrik 

Gančařík, Patrik Krywult, Martin Zajac, Pavel Lasota a Jiří 

Orság a všichni si vylepšili svá osobní maxima. Nejlepší 

výkon soutěže předvedl Michal Mička, který překonal tři 

české juniorské rekordy v kategorii do 77 kg. V trhu dostal 

nad hlavu 120 kg a v nadhozu 147 kg. To dalo ve dvojboji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

● ● ● 
Mladším žákyním Startu 

Havířov se první basket-

balová sezona v nejvyšší 

soutěži vydařila. Děvčata se 
probojovala na začátku 

sezony z devětadvaceti 

účastníků kvalifikace 
o žákovskou ligu mezi 

16 nejlepších týmů v repub-

lice. V soutěži se nakonec 
umístily na hezkém desátém 

místě se stejným počtem 

bodů jako tým Sadské, který 

skončil devátý. 
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267 kg a v přepočtu 338 Sinclairových bodů. Tímto 

vynikajícím výkonem si Mička dokonce zajistil účast na 

mistrovství Evropy, které se uskuteční koncem července ve 

švédském Landskrone. 

 

● Na Mistrovství ČR juniorů do 17 let v Sokolově potvrdili 

mladí vzpěrači Baníku Havířov svou skvělou formu a 

vyhráli tři kategorie a přidali jedno stříbro. Váhu do 50 kg 

vyhrál Marek Čanecký, váhu do 77 kg vyhrál po velkém boji 

Patrik Krywult a ve váze do 85 kg získal titul podle 

očekávání Michal Miczka, který startoval o váhu výš, než by 

měl, a hned vytvořil čtyři české juniorské rekordy. Na 

druhém místě skončil Patrik Gančařík, který zaznamenal 

svůj osobní rekord. 

 

● Závodnice Rejnoku Těrlicko Petra Hostinská ovládla 

mistrovství České republiky v ploutvovém plavání, kde 

získala tři tituly. K nim přidala ještě jeden bronz, čímž 

potvrdila svoji jedinečnost v rychlostním potápění. 

Hostinská zvítězila na tratích 400, 800 a 1 500 metrů. 
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